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TATOBITSKÝ  INFORMÁČEK            
ČERVENEC  2024            vydání č. 258        ročník 22. 

 

Informace z obce                                                                                                                     

 

TRADIČNÍ  VAVŘINECKÁ POUŤ 

SE KONÁ    9. – 11. SRPNA 2024 

 

pátek   9.8. od 16:00 - atrakce na parkovišti za OÚ 

 

sobota  10.8. od 10:00 - staročeské trhy, řemeslnické dílny, pečené   

maso,  pivní speciály, cukrová vata,  

       - nové atrakce zajišťuje firma RUML 

     - večerní  pouťové posezení v Restauraci u Studničků 

 

neděle 11.8.  – od 10:00 - staročeské trhy, řemeslnické dílny, pečené   

              maso,  pivní speciály, cukrová vata 

- atrakce na parkovišti za OÚ 

   - odpolední fotbal : svobodní x ženatí 

 

 
❖  

Odvoz odpadu -        
ZMĚNA SVOZOVÉHO DNE – NA STŘEDU  V SUDÝ TÝDEN   

1x 14 dní           10.7., 24.7.2024 

MĚSÍČNÍ SVOZ      24.7.2024 

 
V červenci je otevřeno  „SBĚRNÉ  MÍSTO“ vedle  Hasičárny Tatobity.  

Do tohoto Sběrného místa mohou občané obce a občané, kteří vlastní nemovitost v katastru 

Tatobity a Žlábek, bezplatně odvážet objemný odpad. 

 

V měsíci ČERVENCI  bude  SBĚRNÉ MÍSTO otevřeno: 

 

 pondělí  11,00 – 11,30hod.  

 čtvrtek  14,30  - 15,00hod. 

+ každý sudý týden  -  sobota  13.7., 27.7.2024 

              od 10,00 – 10,30 hod. (1 x za 14dní  sudý týden- sobota)  

 

Chcete-li dělat větší úklid, je možné si objednat kontejner samostatně u TS Lomnice n.P. 

tel. 481 671 561, e-mail: info@tsmlomnice.cz 

❖  
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VEČERNÍČKOVÁ   STEZKA   OBCÍ   od 1.7.2024 

… Dříve než nám zhasnou víčka, těsně před spaním, uvidíte Večerníčka jak se uklání. 

Pokud Vám není moc, dobrý večer, dobrou noc, zamává ručičkou… 

 Počkejte, počkejte, dobrý večer, dobrou noc?  Ne, to ještě určitě ne. Ručičkou sice 

mávám, ale protože Vás všechny chci přivítat a prozradit vám jedno prázdninové tajemství. 

Letošní prázdniny jsme spolu s večerníčkovými postavičkami přijali pozvání od Vaší paní 

starostky k Vám do Tatobit. A věřte nebo nevěřte, dorazilo hned devatenáct večerníčků. No 

vlastně osmnáct, protože jedni pohádkoví hrdinové k nám do večerníčků nepatří, ale tak moc 

se jim tady u Vás v Tatobitech líbilo, že nás poprosili, zda tu přes prázdniny mohou být 

s námi. Pro Vás děti určitě nebude vůbec těžké mezi devatenácti pohádkovými postavičkami 

poznat ty, kteří sice do večerníčků nepatří, ale své čestné místo mají v kreslených pohádkách 

pro děti. No ale to musíte vyrazit, abyste všechno stihly. Vezměte za ruku maminku, tatínka, 

babičku, dědečka, tetu, strejdu, koho budete chtít a hurá za mnou. Já mám teď své čestné 

místo v Tatobitech u obecního úřadu, tam mám i velikou mapu, podle které musíte jít, abyste 

dorazili až do konce a nevynechali žádný z večerníčků, protože každý večerníček si pro Vás 

připravil otázku, a nejen tak ledajakou. Jsou to otázky, které prověří Vaše znalosti o nás 

večerníčcích. Nebojte děti, kdybyste si nevěděly rady, určitě můžete poprosit dospěláky a oni 

vám s tím moc rádi pomůžou. A dospělci? Kdyby i Vy jste s tím měli malilinko problém, 

zkuste se obrátit na Vaše děti. Ale nebojte se, otázky a úkoly opravdu nejsou tak moc těžké. 

Hlavně si vše zapisujte do křížovky, kterou najdete na druhé straně. Po zodpovězení všech 

otázek Vám vyjde večerníčková tajenka ☺. 

 

• Začátek stezky je u obecního úřadu v Tatobitech. 

• Stezka je značena ORANŽOVÝMI ŠIPKAMI  

• Stezka vede i lesními cestami, proto nedoporučujeme kočárky, ale lépe se Vám půjde 

s krosnou. 

• Nezapomeňte si s sebou psací potřeby 😉 

• Druhé stanoviště je v kiosku u hřbitova v Tatobitech, zde se můžete občerstvit (pití, 

jídlo, zmrzlina😊)  www.kiosek v tatobitech.cz  (otevírací doba, telefon) 

Poslední stanoviště je také kousek od kiosku, takže se můžete zastavit i na konci cesty. 

 

Tak už snad jenom šťastnou cestu plnou úsměvů,  

 Vám přeje nejen Váš Večerníček, 

   ale také paní učitelky a pan ředitel z Masarykovi školy Tatobity  

        a paní starostka Lenka Malá. 

 

❖  

http://www.kiosek/
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 Knihovna 
 

V pondělí 1.7.2024 bude knihovna z důvodu dovolené uzavřena.  

Další pondělky – 8.7., 15.7., 22.7. a 29.7. je knihovna opět otevřena. 
                                                 

ŠKOLA 

 

                                        INFORMACE ZE ŠKOLY A ŠKOLKY – PRÁZDNINY 

 

 

 

 

Dovolte mi, abych Vás v bodech seznámil s tím, čím jsme ve škole žili: 

 

červen 2024 

so 1. 6. – Malý král na Bezdězu – vystoupení na Rodácích obce 

po 3. 6. – plavání 

pá 7. 6. – ŠKOLA  a ŠKOLKA – dopravní hřiště Svišť 

po 10. 6. – plavání 

út 11. 6. – Malý král na Bezdězu – vystoupení pro rodiče a přátele školy 

čt 13. 6. – schůzka s rodiči budoucích prvňáků (od 15:00 v I. třídě) 

po 17. 6. – plavání 

út 18. 6. – Den vody v Příkrém 

22. – 23. 6. – účast na Bezdězském hudebním létu a přespání na hradě 

st 26. 6. – sportovní den 

čt 27. 6. – stopovaná 

pá 28. 6. – vysvědčení 

 

červenec a srpen 2024 

8. 7. – 9. 8.  – přerušení provozu MŠ 

po 12. 8. – otevření MŠ 

út 27. 8.  – ŠKOLKA – rodičovské sdružení pro všechny rodiče Berušek a Ještěrek od 16:30 

 

 

Pokud máte zájem o další informace a dění ve škole Vám není lhostejné, sledujte naše 

internetové stránky www.skola.tatobity.cz, kde se průběžně můžete seznámit s chodem školy 

a zjistíte zde nejaktuálnější informace. 

 

Mgr. Pavel Vaněk, MBA 

ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.skola.tatobity.cz/
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Muzikál Malý král na Bezdězu 

 
Vloni vyhlásil NPÚ státní hrad Bezděz ve spolupráci s PedF UK soutěž o nejhezčí obrázek 

hradu Bezděz, kde první cena byla přespání na tomto skvostu gotiky Libereckého kraje. My 

jsme kromě obrázků vytvořili i keramickou maketu hradu a celou soutěž jsme vyhráli. 

Přespání na Bezdězu bylo pro nás všechny velkým zážitkem a moc jsme si to užili. A mysleli 

jsme, že už se to nebude nikdy opakovat.  

V únoru mi ale volal hlavní organizátor soutěže Samuel Bažo s tím, že by se chtěl pokusit 

navázat na soutěž s novou výzvou. Je totiž Rok hudby a Bezděz se chystá na oslavy 760 let 

založení hradu, takže ho prý napadlo, že by vyhlásil soutěž o nejhezčí písničku o Bezdězu. 

Hlavní cenou bude opět přespání na hradě a jako bonus účast na Hudebních slavnostech, na 

kterých mimo jiné vystoupí i klavírní virtuos Matyáš Novák. Teda, to je výzva. Když vloni 

obrázky a keramický Bezděz, tak letos písničku a …. muzikál😊.  

Takže jsme s Vendulou o jarních prázdninách sedli a vymýšleli jsme, zda to je reálné. Zda to 

zvládneme. V tomto oboru jsme ještě nikdy nic nevytvořili, ale proč se nepokusit o něco 

nového. Samotná realizace bude podobná, jako když nacvičujeme divadlo na besídku. Ale co 

téma, texty a hudba? A kulisy? A kostýmy? A zásadní otázka – dá se to za tři měsíce vůbec 

stihnout? Uvidíme. Je to určitě velká výzva. Takže jsme si s Vendulou zapřemýšleli a hledali 

nejdůležitější věc – motiv. Bezděz toho nabízí hodně – od založení hradu přes uvěznění 

Václava, založení Máchova jezera (Velkého rybníku) nedaleko hradu, pokus o přeměnu hradu 

v klášter s dominantou černé madony, inspiraci pro Máchův Máj až po poslední Valdštějny a 

novodobou historii v područí správy hradu NPÚ. My to postavíme na dětech, takže co 

kdybychom se zaměřili na Václava? Ano, rozhodnuto. Teď už jen příběh, texty písniček a 

hudba. Příběh i texty byly za tři dny na světě, hudba trvala asi týden. Na novice v oboru 

slušný výkon, ne? A teď herci. Zeptal jsem se ve škole, kdo by chtěl hrát v muzikálu a 

překvapil mě ohromný zájem. Dvě třetiny dětí školních měly zájem projektu se zúčastnit, učit 

se texty a choreografii a obětovat zkouškám i víkendy. A nejen děti. I rodiče. Takže jsme si 

řekli, že jdeme do toho. A začali jsme na začátku března tvořit. Vendula se ujala všeho – stala 

se z ní kostymérka, kulisák a hlavně režisér. Na mne bylo pomoci jí její nápady realizovat. 

Takže jsme sháněli rekvizity (rodiče ukázali podobné nadšení, takže Marco Kyncl zajistil 

meče, Vráťa Hájek udělal okna, Michal Uxa zeď, Fausto Rossi svícny, Marie Uxová zajistila 

truhlu i s penězi, Jitka Brožková návleky na boty – snad jsem na nikoho nezapomněl☹😊), 

Vendula začala šít kostýmy a zajištovala detaily v podobě královských korun, šperků a ozdob 

a mezi tím jsme zkoušeli. Na každou zkoušku nám některá maminka poslala i občerstvení 

v podobě řízků, ovocné mísy, nanuků, pohárů, zákusků a já nevím, čeho všeho ještě. A čas 

letěl jako bláznivý. Ale vše se pomalu rodilo a na konci dubna jsme zjistili, že nemožné se asi 

stane skutečností a že se nám vše podaří do 13. května (uzávěrka soutěže) stihnout. Ještě 

natočit záznam, který je nedílnou součástí přihlášky, a bude hotovo. Takže jsem oslovil 

Michala Novotného, zda by nám to neozvučil, a Libora Kalkuse, zda by to nenatočil. Oba 

přislíbili pomoc, takže v pondělí 6. května jsme se všichni sešli v kulturním domě a natáčení 

mohlo začít. Hlavní postavy dostaly hlavové mikrofony, které se používají na muzikálu 

Krysař😉, Vendula všechny namalovala a …opona se roztahuje. Po třech hodinách práce 

(hráli jsme to 2x v kuse) bylo hotovo. Dva a půl měsíce tvrdé práce je za námi a s výsledkem 

jsme spokojeni.  

Ale co dál? Musíme počkat na vyhlášení výsledků, ale i kdybychom nevyhráli, byla by škoda 

to nechat „jen tak ležet“. Takže jsem oslovil opět Michala, našli jsme tři termíny a rozhodli 

jsme se, že to sehrajeme „pro veřejnost“. V předpremiéře jsem to nabídl okolním školám, 

protože děti před dětmi se stydí méně než před dospělými. I když je doba výletů, 21. května se 

v KD Tatobity sešlo asi 120 (vesměs) dětských diváků, a i když jsme si nacvičili i 

„děkovačku“, závěrečný aplaus nám vyrazil dech. Představení se líbilo nejen dětem, ale slova 
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chvály pršely i od doprovázejících učitelů a kolegů ředitelů. Byl to pěkný pocit a velká 

odměna za naši práci.  

Premiéru jsme naplánovali na 27. května. A to z několika důvodů. Ten den mělo dojít 

k oficiálnímu vyhlášení výsledků a dva členové souboru měli ten den narozeniny – hlavní 

kočka (Barbora Zunová) 12 let a Ota Braniborský (Michael Uxa) 9 let. Původně jsem to chtěl 

dát jako „otevřenou premiéru“ s tím, že první se přihlásí rodiče dětí a zbytek necháme pro 

veřejnost. Když jsem ale zjistil, že rodiče rychlostí blesku rozebrali pro sebe a své kamarády a 

příbuzné asi 160 lístků, rozhodl jsem se, že to uzavřeme a že veřejnost si bude muset pár dnů 

počkat. A pro děti připravíme i pár překvapení. Takže v pondělí 27. května se v 17:30 

otevřely dveře sálu a rodiče mohli vstoupit. Ale sál byl prázdný, herci schováni v zákulisí a 

nikdo netušil, co se se bude dít. Jen dvě kamery tu jsou jaksi navíc, ne? Nejsou. Rozhodli 

jsme se totiž, že tuto slavnostní chvíli zaznamenáme ještě jednou a tentokrát se vší parádou😊. 

Přesnost je výsada nejen králů, takže úderem osmnácté hodiny jsme mohli začít. Po krátkém 

úvodním slovu přiběhl šašek a děj muzikálu se pomalu rozebíhal. Děti hrály výborně, efekty 

se dařily, zpěv se rozléhal celým sálem… jen potlesk nějak chyběl☹ Že by se to rodičům 

nelíbilo? Děláme něco špatně? Vždyť už se blížíme do finále… A finále je tu a potlesk? Teď. 

A ohromný. A dlouhý. Dvě písničky jako přídavek – a to už vestoje tleská celý sál a všichni si 

to užívají. Po představení jsem se s některými bavil, proč netleskali dřív, a odpověď byla pro 

mne překvapující – prý byli všichni natolik vtaženi do děje a tak se jim to líbilo, že ani 

nedutali a neodvážili se to případným potleskem „rušit“😊. Ale my ještě nekončíme. Vzal 

jsem si slovo a na pódium pozval vzácnou návštěvu – samotného organizátora soutěže 

Samuela Baža a jeho přítelkyni a ten nám po chvíli napínání oznámil, že jsme celou soutěž 

vyhráli a předal nám ocenění pro vítěze😊. To bylo radosti. To bylo nadšení. I slzičky štěstí se 

objevili na tvářích (nejen) malých herců. Ale ani to nebyl konec. Na úplný závěr jsme do čela 

postavili Báru a Michaela a předali jim dort se siluetou Bezdězu, na kterém vévodila devítka a 

dvanáctka. Oba moc děkovali a hrozně mě potěšili a ukázali, jaká parta se z nich na ty tři 

měsíce stala – poprosili nás, ať ten dort rozkrájíme na 20 kousků, aby každý z kamarádů mohl 

ochutnat a oslavit tak s nimi jejich narozeniny😊. A pak už přišly květinové dary od tatínků 

jako ve velikém divadle nejen pro hlavní role a já byl moc rád, že se to takto všechno povedlo 

a že nás po roce opět čeká noc na Bezdězu.  

Ale ještě než přijde zasloužená odměna, podělíme se o náš muzikál i s širokou veřejností. 

Shodou okolností je na začátek června plánovaný Sraz rodáků obce Tatobity a není lepší 

příležitost, jak se prezentovat, než sehrát náš muzikál pro všechny naše rodáky. Takže 

1. června jsme u příležitosti oslav obce vystoupili pro všechny příchozí na sále kulturního 

domu. A že jich bylo😊. A stejně tak ohlasy. Jsme moc rádi, že se naše představení líbilo i 

široké veřejnosti a po skončení jsme poslouchali jen samou chválu. Ale hrát chceme ještě i 11. 

června. Přijde ještě někdo? Nezahltíme naší malou obec Malým králem? Ne😊. I v úterý 11. 

června bylo na sále plno. A někdo tam byl už podruhé😊. To je asi ta nejlepší odměna za naši 

poctivou práci. A vrchol nás teprve čeká. Je sobota, 22. června 2024 a my vyrážíme na 

Bezděz. 

V pátek večer jsme se sešli s panem Brožkem v kulturním sále, abychom naložili kulisy a 

ráno se tak nemuseli zdržovat. Za hodinu bylo hotovo a domluvili jsme se, že se v sobotu v 

devět hodin sejdeme u amfiteátru na Bezdězu. V pátek večer se přes Česko přehnala velká 

bouře, takže jsme netrpělivě vyhlíželi sobotní ráno. V sobotu už ale bylo vše tak, jak má být – 

s lehkou oblačností nás měl čekat slunečný den. A čekal. Jen páteční nepřízeň počasí 

způsobila, že zvukaři začali aparaturu připravovat až v sobotu ráno. Myslím si ale, že i kdyby 

to připravovali už od čtvrtka, nebylo by to nic platné... Michal Novotný je jen jeden a já jsem 

moc rád, že ho máme při našich „domácích“ představení v zádech😊.  

Cele dopoledne jsme stavěli scénu, snažili jsme se vše vměstnat na poloviční prostor, než 

jsme zvyklí, malovali se a strojili a netrpělivě vyhlíželi začátek představení. Po krátkém 

zpoždění způsobeném „nenazvučením“ snad všeho, co se dalo, přišla naše chvíle. Jen 
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z Tatobit dorazila neskutečná divácká podpora pro naše herce a vytvořila našim umělcům 

takřka „domácí“ prostředí. Bylo krásné pozorovat, jak si naši herci poradili se všemi 

nástrahami a jak si užívali krásné prostředí přímo pod hradem Bezděz. Představení se vydařilo 

a ohlasy byly opět úžasné. Všichni se skláněli před uměním našich dětí a pro mne osobně bylo 

velmi příjemné pozorovat pana kastelána, jak je z představení dojatý😊. Podařilo se. A děti si 

to užily. A my také. A snad i rodiče😊.  

Večer jsme se přesunuli na hrad a rozložili jsme své ležení přímo v kapli. To byla nádhera. Po 

prohlídce hradu a výstupu na věž, kde jsme koukali na západ slunce, jsme se zachumlali do 

spacáků a já jsem jim ještě chvíli povídal o historii kaple. Povídal jsem a povídal a po chvíli 

už někteří ani nevnímali a oddali se zaslouženému odpočinku😊.  

Ráno jsme se na hradním nádvoří nasnídali, popovídali si o tom, co se nám nejvíce líbilo, a 

pomalu se začali trousit rodiče, aby si odvedli své malé umělce. Po desáté hodině jsme se už 

pouze se Zuzkou vydali z hradu dolů, naposledy zamávali Bezdězu a unaveni, ale šťastní jsme 

zamířili domů Ještě jen vyložit kulisy a etapa zvaná „Bezděz podruhé“ mohla skončit😊. 

Závěrem mi dovolte ještě jednou poděkovat všem, kteří se o Malého krále zasloužili. Malí 

herci za tři měsíce vyrostli ve velké herce a já jsem zjistil, že jsem obklopen spoustou lidí, 

kteří neváhají přiložit ruku k dílu, a spoustou lidí, kteří nás pojedou podpořit snad kdykoli a 

kamkoli😊. 

Na podzim chystáme ještě pár představení pro školy i pro veřejnost, ale pokud se Vám nechce 

čekat až na září, dejte mi vědět – ještě nám pár DVD zbylo a bylo by škoda nechat je jen tak 

ležet v šuplíku😊. 

Takže ještě jednou všem moc děkuji a příští rok…jj, škola bude slavit devadesát let…😊. 

Pavel Vaněk a Vendula Zunová, autoři 
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KULTURA

 

OTEVŘENÝ ATELIÉR-KAREL PROCHÁZKA 

SOBOTA 13.ČERVENEC 2024 v 15h 

POSEZENÍ MEZI OBRAZY, ZAJIŠTĚNA ŽIVÁ HUDBA VE STYLU 

BLUES-COUNTRY-ROCK-ROCK and ROLL 

MOŽNOST OBČERSTVENÍ, I Z VLASTNÍCH PŘINESENÝCH ZDROJŮ,   

VSTUPNÉ ZDARMA 

 

SPORT 

Frederic Kyncl, 8 let, se po absolvování jarních kvalifikačních závodů v jachtingu 

probojoval se svým teamovým kolegou Radkem Jiránkem z Roudnice nad Labem na 

Mistrovství České Republiky v lodní třídě Cadet. 

Plachetnice Cadet je dlouhá 3,22 m a váží okolo 54 kg. Posádku tvoří dva jezdci, přičemž 

jeden ovládá plachty a lanoví (Kosatník) a druhý kormidlo (Kormidelník). Posádku smějí 

tvořit jezdci od 8 do 17ti let. V lodní třídě Cadet bude Frederic jako Kosatník reprezentovat 

naší vesnici na Mistrovství České Republiky pořádaném Českým Svazem Jachtingu ve dnech 

4-7.7.2024. Čtyřdenní klání se bude konat na vodní nádrži Lipno – Černá v Pošumaví. Držte 

mu palce! 

 

 

1.FC TATOBITY – soutěžní ročník 2023–2024 

Minulý týden byl z pohledu tatobitského fotbalu hektický. Posledním zápasem jsme zakončili 

sezónu 2023-2024 a poté jsme zhodnotili pětileté období fungování našeho výboru.  

První dvě sezóny jsme skončili na 1.místě okresní soutěže. Bohužel díky covidu se obě 

sezóny neodehrály celé, a tak jsme ani neměli možnost postoupit do vyšší soutěže. Ve třetí 

sezóně jsme skončili druzí, a protože postupovaly do vyšší soutěže hned tři týmy, my jsme 

mezi nimi také nechyběli. Po krásném 6.místě v první sezóně v okresním přeboru jsme letos 
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obsadili pěkné 9. místo (díky zlepšeným výkonům v závěru sezóny, kdy jsme z posledních 

pěti zápasů 4 x vyhráli) a tím zachránili pro Tatobity nejvyšší okresní třídu i na další sezónu – 

ročník 2024-2025.  

Tato sezóna byla v okresním přeboru fotbalově kvalitnější než ta předchozí, protože k nám 

sestoupily z krajské B třídy hned tři týmy (Bozkov, Roztoky a Mírová pod Kozákovem). 

Negativem sezóny bylo hned v prvním podzimním zápase vážné zranění našeho nejlepšího 

střelce uplynulých let Lukáše Kunsta, který už do celé sezóny dále nemohl zasáhnout. 

Věříme, že od podzimu bude zase připraven nastoupit a jeho góly nám pomohou k vyšším 

příčkám. V průběhu ročníku se nám podařilo tým vhodně doplnit několika kvalitními hráči.  

Po delší době se do týmu vrátil Lukáš Linka, z Přepeř jsme získali kvalitního brankáře Honzu 

Vrabce a z mise se nám na jarní část sezóny vrátil Jakub Absolon. I tak jsme po celou dobu 

zápasili s řadou zranění našich hráčů, a tak jsme museli občas využít i naše starší hráče – 

Jardu Bučka, Radana Mlejnka a některé další. Za to jim velmi děkuji. 

Z „pracovního“ hlediska se nám za poslední rok podařilo zakoupit druhou karmu na očistu 

hráčů po zápase, zprovoznili jsme znovu po letech zavlažování a došlo k prořezu statných 

bříz. V neposlední řadě jsme za obě brány nainstalovali ochranné sítě. Dík patří všem, kteří se 

na této významné akci podíleli. Zejména je potřeba poděkovat J. Mazánkovi za věnování tyčí, 

V. Hejdukovi za bagr a vyvrtání děr, klukům Huškovým za zemní práce, betonování, 

vyměření a instalaci tyčí a O. Novákovi za pomoc při instalaci sítí s plošinou. Nákup 

samotných sítí byl proveden z výdělku ze vstupného a výdělku z kiosku při domácích 

zápasech. Za to díky všem hráčům, členům spolku a samozřejmě divákům, kteří nás chodili 

pravidelně povzbuzovat! 

 Do budoucna bychom chtěli nakoupit světelný ukazatel času a skóre. Dále máme od 

firmy pana Huška přislíbenou zlepšenou „vizualizaci“ starší kabiny, která zejména ze strany 

hřiště straší nás i všechny diváky. Vše je samozřejmě otázkou financí.  

To jsou naše hlavní vize do budoucích pěti let. Na toto období byl členskou schůzí z 15. 6. 

2024 znovu zvolen výbor spolku 1.FC TATOBITY jednomyslně a ve stejném složení jako 

doposud – Jiří Malý – prezident, David Srna – finanční hospodář, Jiří Hůlek – viceprezident, 

Jiří Adamíra st. – člen, Radan Mlejnek – člen. 

 Na závěr mi dovolte poděkovat OÚ Tatobity a jejím pracovníkům za pomoc, ať už při 

opravách našeho dosluhujícího traktůrku nebo při úpravě zeleně. 

 Uvidíme se nejpozději na prvním mistrovském utkání nové sezóny už buď 10. nebo 

17. srpna 2024 (podle toho, jestli bude soutěž o 12 nebo 14 týmech). 

 

Za 1.FC TATOBITY 

Jirka Malý – prezident 
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JUBILANTI 

10 let Picková Natálie    50 let Bakeš Jaroslav 

18 let Výborná Eliška    55 let Staffenová Marie 

25 let Opočenská Anita    75 let  Vítová Věra 

25 let Šťastný Filip     75 let Drozen Václav 

50 let Hošková Dana    83 let Herdová Alexandra 

50 let Schmidt Roman 

 

      GRATULUJEME !! 

 

 

Přehled akcí v červenci : 

13.7. Otevřený ateliér 

 

 

 

Tatobitský informáček vydává OÚ Tatobity                                Evidenční číslo: MK ČR 20690 

Uzávěrka přijímání článků, podnětů, informací je vždy do 25. v měsíci (pro následující měsíc). Na výše 

zveřejněných akcích bude provedeno fotografování a fota budou použita při prezentaci obce Tatobity 

Počet výtisků: 290 

www.tatobity.cz                                obec@tatobity.cz  

http://www.tatobity.cz/

